
مردم باید بدانند چرا رسانه ملی در حال زدن فوتبال است؛
فدراسیون از ورود دوربین ها جلوگیری کند

مدیرعامل باش��گاه ف��ولاد گفت: 
پيشنهاد مشخص من به هيات رئيسه 
فدراسيون این است که جلوی ورود 

دوربين ها به ورزشگاه ها را بگيرند.
س��عيد آذری درب��اره وضعي��ت 
باش��گاهها برای استفاده از حقوقشان 

عنوان کرد: یکی از بهترین راهکارهایی که باشگاه ها مي توانند از آن 
طریق به حق خود برس��ند، بهره مندی از حق پخش است. فدراسيون 
در این زمينه کارهای خوبی انجام داده که جای تقدیر دارد.وی افزود: 
بهترین راه حل گرفتن حق پخش تلویزیونی است که باید باشگاه ها با 
هم متحد ش��وند و به هدف خود برس��ند تا تابوی نگرفتن حق پخش 
شکسته شود.پيشنهاد مشخص من به هيات رئيسه فدراسيون و آقای 
تاج این است اگر صدا و سيما به روند خود ادامه بدهد، جلوی ورود 

دوربين ها را بگيرند. این یک مطالبه روشن است.
داورزنی برود معمار دوومیدانی شود

محمدرضا داورزنی یک بار دیگر به فدراسيون واليبال بازگشت 
تا به عنوان رئيس این فدراس��يون فعاليت کند. بازگشت داورزنی 

به فدراسيون بازتاب های مثبت و منفی زیادی به همراه داشت.
رضا خان محمدی، پيشکس��وت واليبال ایران درمورد بازگشت 
داورزنی به فدراس��يون واليبال اظهار داشت: چرا داورزنی معمار 
نوین اسب سواری نشد؟ فدراسيون های دووميدانی و ژیمناستيک 
که مدال های بيش��تری دارند، چرا به این فدراس��يون ها نمی رود؟ 
داورزنی اگر دنبال کار اس��ت برود و معمار دووميدانی شود، چون 
مدال های بيشتری هم دارد. چرا داورزنی به واليبال چسبيده است؟ 

آدم به فکر فرو می رود.
 بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی 11 باشگاه

کميته انضباطی فدراسيون فوتبال در یکی از سنگين ترین احکام 
خود پنجره زمستانی نقل و انتقالات برای 11 باشگاه را بست. کميته 
انضباطی اعلام کرد در خصوص گزارش ابزاری عليه باش��گاه هاي 
ش��هرداری فومن، سردار بوکان، سپيد رود رشت، شهرداری تبریز، 
استقلال اهواز، فجر شهيد سپاسی، پاس همدان، استقلال خوزستان، 
شهدا بابلسر، شهرداری اردبيل و ملوان بندر انزلی مبنی بر امتناع و 
اس��تنکاف از اج��رای حکم قطعی ) کميت��ه انضباطی/ کميته تعيين 
وضعيت( موضوع ماده 89 از مقررات انضباطی مصوب 1397 و با 
توج��ه به محتوی��ات پرونده و ب��ه منظور اج��رای عدالت، تخلف 
انتس��ابی در خور صدور قرار دس��تور موقت تش��خيص و بر همين 
اساس به استناد ماده 100از مقررات انضباطی، باشگاه هاي فوق تا 
اطلاع ثانوی و حداکثر تا 30 روز از تاریخ صدور این قرار از ثبت 
ن��ام قرارداد هاي خود با بازیکنان جدید در س��ازمان ليگ مربوطه 

بدون موافقت کتبی این کميته محروم مي گردند.
دایی به تراکتورتبریز نمي رود

س��رمربی پيش��ين س��ایپا پيشنهاد 
هدایت تراکتور را قبول نکرد.

بع��د از برکناری مصطفی دنيزلی از 
س��رمربی تراکتور خبره��ای مبنی بر 
مذاک��ره این باش��گاه با عل��ی دایی به 
گ��وش رس��يد. در همي��ن رابطه حتی 
یکی از رس��انه ها صحب��ت از حضور 
دایی در ش��هر تبریز ب��رای مذاکره با 

تراکتوری ها کرد. اما سرمربی پيشين تيم ملی اعلام کرد در تهران 
به سر می برد و پيشنهاد باشگاه تراکتور را رد کرده است.علی دایی 
درباره پيشنهاد مربی گری باشگاه تراکتور گفت: ده روز قبل با من 
برای قبول هدایت تراکتور صحبت کردند اما با توجه به مشکلات 

شخصی نتوانستم پيشنهاد آن ها را قبول کنم.
واکنش مدرس داوری به انتقادات

مدرس رس��می داوری فوتبال گفت: داوری کار س��ختی اس��ت 
چون خيلی موارد ارزیابی قرار می گيرد و اظهارنظرهای زیادی در 
مورد آن صورت گرفته و متاسفانه انتقاد از داوری فرهنگ شده و 
بس��ياری افراد اولين عامل باخت ش��ان را مسائل داوری می دانند، 
حت��ی بعضی ها به خود اجازه می دهند و به گونه ای که فلان داوری 
برای بازی باش��د یا نباش��د.گودرز مولایی تصری��ح کرد:مولایی 
خاطرنش��ان س��اخت: پرداخت های داوری با پرداخت های دیگر در 
فوتبال قابل مقایسه نيست؛ ولی آیا با این توجيه که دستمزد ما کم 
است، می توانيم تکليف مان را عمل نکنيم؟ داور باید با هر دستمزدی 

تکليفش را انجام دهد.

بالاخره قرارداد ویلموتس فسخ شده یا نه؟
رئيس فدراس��يون بعد از مدت ها در 
ی��ک برنام��ه تلویزیون��ی در مق��ام 
پاسخگویی برآمد اما این گفت وگو هم 
کمکی به روش��ن شدن موضوع فسخ 
ق��رارداد مارک ویلموت��س نکرد.این 
روزه��ا بحث فس��خ ق��رارداد مارک 
ویلموتس و انتخاب س��رمربی جدید 

تيم ملی داغ است. فدراسيون فوتبال در این چند وقت و طبق عادت 
اطلاع رس��انی خوبی در این زمينه نداش��ته و همين مساله موجب 
ش��ده به شایعات دامن زده ش��ود و کمتر کسی دقيقا بداند چه قرار 

است سر نيمکت تيم ملی ایران بياید. 
چند روز پيش مهدی تاج، رئيس فدراس��يون فوتبال در ترکيه با 
ویلموتس جلس��ه ای برای بررسی و فسخ احتمالی قرارداد برگزار 
کرد و حتی خبری مبنی بر فس��خ قرارداد هم منتش��ر ش��د اما مرد 
بلژیکی با تویيتی اعلام کرد که هنوز در این زمينه به توافقی دست 
پي��دا نکرده اند.مهدی تاج  در برنامه ورزش و مردم اعلام کرد که 
ویلموتس قبل از بازی ایران با عراق درخواست فسخ قراردادش را 
به فدراسيون اعلام کرده است.  ویلموتس گفته بود چون فدراسيون 
به مفاد قرارداد عمل نکرده این قرارداد فس��خ اس��ت و برای امضای 
قراردادی جدید دوباره باید با فدراس��يون به توافق برس��ند.صرف 
نظ��ر از ای��ن موضوع، مهدی تاج در ابتدای همان برنامه اعلام کرد 
که با درخواست فسخ قرارداد ویلموتس موافقت شده اما در پایان 
برنامه و زمانی که با سوالی درباره سرمربی آینده ایران مواجه شد 
پاس��خی داد که در تناقض با صحب��ت اوليه اش مبنی بر موافقت با 
درخواست فسخ قرارداد ویلموتس، بود.تاج اعلام کرد که با توجه 
به اینکه هنوز قرارداد فدراسيون با ویلموتس فسخ نشده نمی تواند 
اطلاعاتی درباره انتخاب س��رمربی جدید تيم ملی ارائه کند چون 
این باعث می ش��ود مشکلات حقوقی در فسخ قرارداد ایجاد شود و 
ب��ه نوعی ویلموت��س فرصتی برای ش��کایت احتمال��ی پيدا کند.
فدراس��يون فوتب��ال تا اینجای کار از انتش��ار ق��رارداد ویلموتس 
خودداری کرده، در برابر ش��ایعات درب��اره رقم قرارداد ویلموتس 
واکنش منفعلانه داش��ته یا نهایتا به یک تکذیب خش��ک و خالی 
بس��نده ک��رده و به ص��ورت کلی اطلاعات دقيقی از روند بس��تن 
قرارداد با ویلموتس تا ماجرای فس��خ قراردادش ارائه نکرده است.
وقتی هم که رئيس فدراس��يون بعد از مدت ها در مقام پاس��خگویی 
برمی آی��د صحبت های متناقضش کمکی به روش��ن ش��دن افکار 
عموم��ی در موضوع قرارداد ویلموتس و ش��رایط پيچيده انتخاب 

سرمربی جدید تيم ملی نمی کند.

حراج کفش اسطوره استقلال باعث ساخت سالن ورزشی شد؛

    افتتاح سالن ناصر حجازی برای دختران ایوان
 س�الن ورزش�ی زنده یاد ناص�ر حجازی برای 

دختران شهرستان ایوان بازگشایی شد.
در این مراس��م که با حضور برخی ورزشکاران، 
مس��ئولان اس��تان ایلام، مس��ئولان انجمن حامی، 
دانش آموزان و خيرین اس��تان برگزار ش��د، سالن 
ورزشی دخترانه زنده یاد ناصرحجازی با زیربنای 
600 مترمرب��ع ب��ه ارزش 900 ميلي��ون تومان با 
همکاری اداره کل نوس��ازی اس��تان ایلام و انجمن 
حامی در ش��هر ایوان بازگش��ایی شد.این سالن ورزش��ی در نزدیکی 6 مدرسه دخترانه 
واقع ش��ده اس��ت که دو مدرسه به طور مس��تقيم راه ورود به این سالن را دارند. پناهی 

رئيس آموزش و پرورش ایوان، با ابراز خرس��ندی از افتتاح این س��الن گفت: بعد از 
ده س��ال ناتم��ام ماندن، به همت انجمن حامی و خان��واده ی زنده یاد ناصر حجازی این 
س��الن تکميل و قابل بهره برداری شده اس��ت.اتفاق جالب توجه این بود که به واسطه  
گش��ایش این س��الن برای نخستين بار، رش��ته  تربيت بدنی برای دختران، در ایوان نيز 
راه اندازی ش��د.خانواده زنده یاد حجازی با اعتماد به س��ازمان مردم نهاد حامی مبلغ 
حاصل از فروش کفش اس��توک این قهرمان ملی را برای س��اخت س��الن ورزشی اهدا 
کردند و گام بلندی برای گش��ایش آن برداش��تند. در کنار آن صدها حامی دیگر نيز 
برای س��الن ورزش��ی دختران ایوان همراه ش��دند ت��ا از این پس دان��ش آموزان این 
شهرس��تان بتوانند از امکانات مناسب ورزشی استفاده کنند.انجمن حمایت از توسعه 
فضاهای آموزش��ی و فرهنگی حامی س��ازمانی غيرانتفاعی و داوطلبانه اس��ت که با 
جل��ب حمای��ت حاميان مالی و بهره گيری از نيروه��ای متخصص و داوطلب موفق به 
س��اخت ده ها مدرس��ه و کتابخانه در اس��تان هاي کم برخوردار ایران از جمله سيستان و 

بلوچستان، کردستان، لرستان، ایلام، آذربایجان غربی و غيره شده است.

ورزش ايران

سئوال روز

گلایه قهرمان جهان از اوضاع وزنه برداری؛
آماده سازی با حلواشکری و ماکارونی

قهرمان خوزستانی وزنه برداری جهان نسبت 
ب��ه امکانات اردوی��ی و تغذیه تي��م ملی وزنه 
ب��رداری گلای��ه ک��رد و گف��ت: وضعيت اصلا 

المپيکی نيست.
علی هاش��می با گلایه از اینکه شرایط خوبی 
برای حضور در المپيک مهيا نيست بيان کرد: ما 
8 م��اه دیگر بازی های المپيک را در پيش داریم 
اما فضا المپيکی نيست. اردوهای ما کوتاه مدت 
اس��ت که اص��لا چرا باید 9 روز اردو گذاش��ته 
ش��ود. اگر مسابقات گزینشی المپيک مهم است پس باید اردوهای طولانی تری 
گذاش��ته ش��ود. در این ميان هزینه های رفت و آمد و حقوق های ما هم پرداخت 
نمی ش��ود و م��ا ب��رای اردوهای کوتاه مدت ش��اید مجبور باش��يم چند مرتبه از 
ش��هرهای خود به تهران بيایيم و برگردیم و خود ش��ما حس��اب کنيد چند ميليون 

تومان باید برای بليت هواپيما هزینه کنيم.
واگذاری استقلال اهواز تکذیب شد

س��خنگوی اداره کل ورزش و جوانان خوزس��تان با رد خبر واگذاری باش��گاه 
استقلال اهواز به این اداره کل، گفت: هيچ واگذاری انجام نشده و نامه ای نيز به 

اداره کل ورزش و جوانان خوزستان نرسيده است. 
احسان حاجی نجف اظهارکرد: نامه ای از سوی ارسطو جهانداری، مالک این 
باش��گاه مبنی بر هبه کردن اس��تقلال اهواز تاکنون به اداره کل ارسال نشده است.
وی ب��ا اش��اره ب��ه این ک��ه اداره کل ورزش و جوانان خوزس��تان، کار نظارت و 
هماهنگی بر باش��گاه های ورزش��ی را برعهده دارد، گفت: هيچ واگذاری انجام 
نش��ده اس��ت و این اداره کل هيچ گونه بدهی را نمي تواند پرداخت کند، چرا که 
قانونا اداره کل ورزش و جوانان نمی تواند در ليگ هاي کشوری تيم داری کند.
حاجی نجف  این حرکت صورت گرفته از س��وی مالک باش��گاه و پخش نامه 
پيش از ارسال به اداره کل ورزش و جوانان را عوام فریبی دانست و عنوان کرد: 
مالک باش��گاه بهتر اس��ت، بيش از این با احساس��ات هواداران این تيم ریشه دار 

بازی نکند و هرچه سریعتر نسبت به تعيين تکليف این باشگاه اقدام نماید.
جدایی سرمربی فوتسال ملی حفاری 

یعقوب مراقی که از ابتدای فصل جاری رقابت های ليگ برتر فوتسال کشور، 
هدایت ملی حفاری را بر عهده داشت، پس از سرمربيگری هفته نوزدهم این تيم، 
از س��مت خود استعفا داد.ملی حفاری در دیداری معوقه برابر ستارگان ورامين با 
نتيجه 9 بر یک شکس��ت خورد و به نظر می رس��د، این شکس��ت از جمله دلایل 
جدای��ی مراق��ی از ای��ن تيم بود.دی��روز نيز جلس��ه ای بين مدیرعامل باش��گاه 
ملی حفاری و مراقی برگزار ش��د و پس از این جلس��ه، طرفين پس از 19 هفته 

همکاری در ليگ برتر به صورت توافقی قطع همکاری کردند.
بختیاری زاده: استقلالی ها به خودباوری رسیده اند

 س��رمربی اس��تقلال خوزستان گفت: بازیکنانم در خلق موقعيت موفق بودند و 
نشان دادند به خودباوری لازم رسيده اند.

س��هراب بختياری زاده پس از برد تيمش مقابل تيم خوش��ه طلایی ساوه اظهار 
داش��ت: خوش��حالم که توانس��تيم از موقعيت هاي خود نهایت استفاده را ببریم و 
پيروز ميدان ش��ویم؛ ما 2 هفته خوب را پش��ت سرگذاش��تيم و سعی می کنيم در 
تمرینات نقاط ضعف مان را برطرف کنيم.بختياری زاده ادامه داد: هنوز ش��رایط 
خوبی در جدول نداریم البته قصد داریم در نيم فصل دوم با جذب بازیکن ضمن 

تقویت تيم خود را به رده های بالای جدول برسانيم.
۱۳ فرنگی کار خوزستانی در اردوی نونهالان

از س��وی کادر فنی جدید تيم ملی کش��تی فرنگی نونهالان، 13 خوزستانی به 
اردوی آمادگی تيم ملی دعوت شدند. سوشيانت مهمدی، علی گورایی کاوسی، 
رضا اميدی، ابوالفضل علایی، محمد عشيری، ابوالفضل شهونی، رضا قيطاسی، 
حميدرض��ا محس��ن نژاد، عليرض��ا عبدول��ی، اميررض��ا عبدول��ی، حميدرضا 
اسلامی نس��ب، حسين باجوروند و اميد پایدار در این اردو حاضر هستند.دعوت 
شده گان خوزستانی به این اردو، در مسابقات قهرمانی کشتی کشور سال جاری 

موفق به کسب عناوین اول تا سوم شده بودند.
برترین های تیراندازی با کمان معرفی شدند

چهره های برتر رقابت های ليگ تيراندازی با کمان خوزستان مشخص شدند.
این مس��ابقات به صورت متمرکز و با حضور ۴۴ ورزش��کار در قالب 6 تيم به 
ميزبانی هيات تيراندازی باکمان خوزستان در اهواز برگزار شد.هيات تيراندازی 
ب��ا کمان اميدیه، هيات تيراندازی باکمان دزف��ول، نفت اميدیه، مجتمع تفریحی 
کرانه، هایپرمارکت ش��نبدی و آذرخش اميدی��ه تيم هاي حاضر در این رقابت ها 

بودند که در پایان به نفرات برتر مدال قهرمانی اهدا شد.
صعود بهمن بهبهان به لیگ یک هندبال بانوان

تيم بهمن بهبهان به مرحله نهایی ليگ دسته یک هندبال کشور صعود کرد.
مرحله مقدمانی مس��ابقات ليگ دس��ته یک هندبال بانوان کشور در دو منطقه 
جنوب و شمال کشور برگزار شد که تيم بهمن بهبهان تنها نماینده خوزستان در 
این مسابقات بود.مرحله مقدماتی در اصفهان به انجام رسيد که تيم بهمن بهبهان 
موف��ق ش��د به مرحله نهایی ليگ یک صعود کن��د. در مرحله نهایی نيز تيم های 

برتر منطقه جنوب و شمال کشور با یکدیگر به رقابت ها می پردازند.
پشتوانه سازی؛هدف اصلی آویسا برای بانوان 

سرمربی تيم فوتبال بانوان آویسا خوزستان گفت: تيم ما با بازیکنان کم سن و 
 س��ال و خوزس��تانی ب��رای حضور در ليگ برتر بس��ته ش��د و اکن��ون در حال 
پشتوانه سازی برای فوتبال بانوان خوزستان هستيم.فاطمه دغاقله ادامه داد: تيم 
آویس��ا با بازیکنان خوزستانی بسته شده است، بازیکنانی که آینده دار هستند و 
اگرچ��ه کم س��ن و س��ال اند ولی با تمام وج��ود بازی می کنن��د. در واقع کار ما 
پشتوانه سازی برای فوتبال بانوان خوزستان است و سال های آینده خوزستان از 

بانوان فوتباليست غنی می شود.
اهواز نیازمند یک استخر استاندارد است

مس��ئول روابط عمومی هيات شنا خوزس��تان گفت: نبود استخر استاندارد در 
اهواز، باعث می ش��ود که نتوانيم ميزبانی مس��ابقات کش��وری را بگيریم، ما به 

استخر به طول ۵0 متر و با سکو نياز داریم که در اهواز موجود نيست.
غلامرض��ا منص��وری با بي��ان اینکه آموزش یک رکن اساس��ی در توس��عه 
رش��ته های ورزشی به ش��مار مي رود گفت: هيات شنا استخر مناسبی در اختيار 
ندارد که بتواند در بحث آموزش و استعدادیابی برنامه هاي خود را اجرایی کند. 
وی بيان کرد: دیگر استان هاي کشور آن قدر استخر خوب دارند که در شنا از 
م��ا پي��ش افت��اده ان��د  و در برخی از مس��ابقات با چندین تيم ش��رکت مي کنند.
منصوری ادامه داد: الان تنها یک اس��تخر در اختيار هيات ش��نای اهواز است که 
علاوه بر فرس��وده بودن، 2۵ متری بوده و چون ابعاد آن اس��تاندارد نيس��ت قابل 
استفاده در مسابقات کشوری نيست، داشتن استخر مناسب مهمترین ابزار برای 

پيشرفت رشته شنا است که از آن بی بهره هستيم.
شهرداری مقابل پرسپولیس از پیش باخته نیست

سرمربی شهرداری ماهش��هر گفت: انتظار این را 
داشتيم که در حذفی با استقلال یا پرسپوليس برخورد 

کنيم و از این قرعه ناراحت نيستم.
مهدی پاشازاده  اظهار داشت:بازی با پرسپوليس 
یک فرصت خوب برای تيم ما به حسایب می آید که 
می توانيم دیداری در اوج فوتبال ایران داش��ته باشد. 
بازیکنان ما این فرصت را پيدا می کنند که در سطح اول فوتبال ایران بازی کرده 
و دیده ش��وند و این یک فرصت خوب برای کل مجموعه این تيم می باش��د.وی 
اضافه کرد: ش��اید خيلی ها فکر کنند چون تيم ما ليگ دویی اس��ت، یک پيروزی 
ساده انتظار پرسپوليس را می کشد که این اشتباهی محض است.پاشازاده تاکيد 
کرد: این بازی چه در ماهش��هر برگزار ش��ود و چه در ش��هری دیگر، ش��هرداری 
ماش��هر قطعا حریف دس��ت و پا بس��ته و از پيش باخته ای نيست و یقين بدانيد ما 
پرس��پوليس را آزار می دهيم و برای شکس��ت دادن این تيم هم نا اميد نيس��تيم و 
اميدوارم بتوانيم با کسب نتيجه دلخواه مان دل هواداران خوزستانی را شاد کنيم.

ديار کارون

گروه ورزشی:
ش�اید از »بودج�ه« و تامی�ن به موقع 
مسائل مالی نتوان به عنوان تنها فاکتور 
تاثیرگ�ذار در اج�رای برنام�ه و تحق�ق 
اهداف پیش بینی ش�ده برای آن نام برد 
اما نقش و تاثیرگذاری بالای آن هم قابل 
کتمان نیس�ت کما اینک�ه حتی کمبود 
بودجه و تزریق نش�دن آن در زمان لازم، 
دستیابی به نتایج موردنظر را منوط به اما 

و اگرهای زیاد یا حتی بعید مي کند.
این مهم یعنی مسائل مالی و تاثيرگذاری 
آن جایگاه تعيي��ن کننده خود را در ورزش 
دارد. البته امسال که المپيک پيش رو است 
اوضاع ورزش��ی ها از این حيث نس��بت به 
بازه زمانی مشابه در سال هاي گذشته بهتر 
اس��ت ام��ا بدون تدبير و نق��ش پُررنگی از 

طرف وزارت ورزش.
وزارت ورزش در سایه کمیته ملی 

المپیک و بودجه آن
اگرچه المپيک س��ی و دوم س��ال آینده 
برگ��زار مي ش��ود اما از حي��ث حضور در 
 ميادین کس��ب س��هميه و همچني��ن روند 
آم��اده س��ازی ک��ه باید قبل و بع��د از این 
 رویداده��ا پيگيری ش��ود، س��ال جاری و
 هفته ه��ا و ماه های��ي که س��پری مي ش��ود 
اهميت بيش��تری برای ورزشی ها دارد.این 
مسئله ای است که نهادی مانند کميته ملی 
المپي��ک به خاطر اهمي��ت آن، مبنای کار 
خ��ود را در رابطه با فدراس��يون ها حمایت 
مال��ی از آنها ق��رار داده و ب��ه همين دليل 
بخش��ی از نيازه��ای فدراس��يون ها را ب��ا 
پرداخت ه��اي ب��ه موقع و حت��ی زودتر از 
موعد خود پاسخگو بوده است. چهارماه به 
پایان س��ال باقی مان��ده در حاليکه کميته 
ملی المپيک خيلی وقت پيش از این س��قف 
پرداختی ب��ه تمام فدراس��يون ها را به 90 
درصد رساند. علاوه بر این 11 فدراسيون 
المپيکی هم در فهرس��ت کمک هاي مازاد 
کميته ق��رار گرفته اند. این کميته که پيش 
از ای��ن کمک ه��اي وی��ژه ای ب��ه فوتبال، 
کش��تی، بس��کتبال، تني��س روی مي��ز، 
تيران��دازی و کاراته داش��ت، در نشس��ت 
اخير هيات اجرایی هم پرداخت یک ميليارد 
و 200 ميليون تومان برای فدراسيون هاي 

اسکی، هندبال، شمش��يربازی، قایقرانی و 
کوهن��وردی را مصوب کرد تا جمع هزینه 
ک��ردِ کميت��ه از ای��ن بخش به بي��ش از 2 
ميليارد تومان برسد.این در حالی است که 
تم��ام حمای��ت مال��ی وزارت ورزش از 
فدراس��يون ها به پرداخ��ت بودجه مصوب 
آنها خلاصه ش��ده که آنهم به اندازه بودجه 
تخصيصی از طرف کميته نيس��ت. وزارت 
ورزش ت��ا ب��ه ام��روز ح��دود ۵۵ درصد 
بودجه مصوب خود برای فدراس��يون ها را 
پرداخت کرده اس��ت. این موضوعی است 
که ژاله فرامرزیان مع��اون وزارتخانه هم 

در نشس��ت مش��ترک اخير مي��ان وزیر با 
روسای فدراسيون ها به آن اشاره داشت.

بی توجهی به پرداخت حقوق المپيکی ها
یکی از مصوبات س��تاد عالی در رابطه با 
المپيک و ورزشکاران اعزامی به این بازی 
ها، پرداخت حقوق ماهيانه ۵ ميليون تومانی 
به دارندگان س��هميه اس��ت. عم��ل به این 
مصوب��ه و تامين اعتب��ارات لازم برای آن 
جزو وظایف وزارت ورزش تعيين شده اما 
ت��ا به ام��روز که هفت ماه از کس��ب اولين 
س��هميه مي گذرد هنوز هيچ واریزی از این 
وزارتخانه به حس��اب مس��افران المپيک 

واریز نش��ده اس��ت.این در حالی است که 
حتی دستور العمل پرداخت هم نهایی شده و 
مش��خص اس��ت ک��ه ک��دام دس��ته از 
ورزش��کاران از حقوق کام��ل 60 ميليون 
تومانی بهره مند خواهند ش��د. قرار بود در 
نشس��ت آخر ستاد عالی بازهم در این مورد 
بحث و فهرست ورزشکاران واجد شرایط 
برای دریافت حقوق - تا به امروز - نهایی 

شود اما موضوع اصلا مطرح نشد.
در ه��ر ص��ورت اینکه تا ب��ه امروز 27 
ورزشکار صاحب سهميه المپيک شده اند 
ام��ا هيچ یک هن��وز حقوق مصوب خود را 
از وزارت ورزش دریاف��ت نک��رده ان��د. 
وزارت ورزش ک��ه ادعای نقش اولی در 
ورزش ای��ران را هم دارد به نس��بت کميته 
مل��ی المپي��ک نق��ش خيلی کمت��ری در 
پاسخگویی به نيازهای مالی ورزشکاران 
و مربيان ش��ان داش��ته درحاليک��ه وزی��ر 
ورزش در بازدیدهای��ی ک��ه از اردوی 
تمرینات��ی دارد ی��ا نشس��ت هایي ک��ه با 
محوریت المپيک برگزار مي شود، به طور 
مُ��دام بر حمای��ت از ورزش��کاران تاکيد 
مي کند و اینکه شخصا پيگيرِ وضعيت آنها 
و نيازه��ای ش��ان اس��ت غاف��ل از اینکه 
حمایت به سرکش��ی از اردو و وعده وعيد 

دادن خلاصه نمي شود.
 البت��ه که مس��عود س��لطانی ف��ر خوب 
می داند المپيک س��ال آین��ده عيار واقعی 
مدیری��ت او را ب��رای ورزش مش��خص 
مي کن��د که قاعدت��ا باید در حد حرفه ای و 
قهرمانی باش��د ت��ا نمره ای خوب داش��ته 
باش��د. قطعا به همين دليل است که وی در 
نشس��ت هاي مختلف مدام بر اميدواری به 
کس��ب مدال در رشته هایي غير از کشتی، 
وزنه ب��رداری و تکواندو تاکيد مي کند و 
حت��ی به صورت ش��فاهی از مس��ئولان و 
مربيان این رش��ته ها وعده مدال مي گيرد.

خيال وزیر ورزش راحت اس��ت که کميته 
ملی المپيک در بحث تامين نيازهای مالی 
فدراس��يون ها، کم نگذاشته است. او اميد 
دارد ب��ا وجود جيب خال��ی و عدم حمایت 
مالی لازم از فدراس��يون ها و ورزشکاران 
المپيکی، سال آینده بتواند پُز مدیریت خود 

و نتایج آن را بدهد.

هفت ماه از کسب اولین سهمیه المپیک گذشت

پزُ وزیر ورزش با جیب خالی
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رکوردی باورنکردنی تراکتور؛  قتلگاه مربیان در دره گرگ ها

مالکان پولدار به فوتبال نگرش غلط دارند
تراکتور تبریز در کمتر از یک س�ال و نیم به دنبال جذب هفتمین س�رمربی روی 

نیمکت خودش است.
خبر برکناری مصطفی دنيزلی از هدایت تراکتور که گمانه زنی هایی در موردش ش��کل 
گرفته بود و حضور احد ش��يخ لاری روی نيمکت این تيم به صورت موقت نش��ان از یک 

تغيير دیگر در دوران نه چندان طولانی مدت مالکيت محمدرضا زنوزی 
بر مس��ند این باش��گاه دارد.زنوزی که خرداد 97 مالکيت تراکتور را بر 
عهده گرفت، پس از انتخاب محمدرضا مهاجری به عنوان مس��ئول فنی 
تيم و مدیریت جذب بازیکنان در نقل و انتقالات و البته دادن قول هایی به 
او برای سپردن هدایت تراکتور اولين انتخاب خود را انجام داده و سرمربی 
کنونی نساجی به عنوان جانشين ارطغرول ساغلام ترک تبار امور فنی و 
برگزاری تمرینات را زیر نظر گرفت و البته همانطور که پيش بينی می شد 
مهاجری فقط مس��ئوليت موقت تيم را بر عهده داش��ت و مالک متمول 

تراکتور به دنبال یک گزینه اس��م و رس��م دار برای نيمکت تيمش بود. اتفاقی که با آمدن 
جان توشاک به ایران رخ داد. حضور توشاک روی نيمکت تراکتور هم طولانی مدت نبود 
و پس از چند هفته ایران را ترک کرد و پس از او تا کنون محمد تقوی، اميرحسين پيروانی، 
جرج ليکنز، مصطفی دنيزلی و اکنون احد شيخ لاری مسئوليت فنی تيم را بر عهده گرفته اند 
که نش��ان از حضور 6 س��رمربی روی نيمکت این تيم دارد و از آنجا که و از ش��يخ لاری به 
عنوان س��رمربی موقت یاد می ش��ود به زودی با انتخاب س��رمربی جدید، نفر هفتم در بازه 
زمانی حدود 18 ماه روی نيمکت سرخپوشان تبریزی خواهد نشست.جالب اینجاست که 
تغيي��رات مداوم کادرفن��ی تنها بخش کارنامه پربار زن��وزی در تراکتور نبوده و حضور 

صادق درودگر، ایوب بهتاج، عباس الياسی، عليرضا اسدی و غلامرضا صادقيان بر مسند 
مدیریت باشگاه ۵ تغيير هم در عرصه مدیریت باشگاه را به ثبت رسانده که در نوع خودش 
رکوردی محس��وب می ش��ود.اینطور به نظر می رس��د که انتقال امتياز باشگاه تراکتور به 
بخش خصوصی و حضور زنوزی بر مسند تصميم گيری باشگاه تا کنون موجب توفيق این 
باشگاه نشده و به جز هزینه های هنگفت و جذب نفرات نامی به عنوان بازیکن و سرمربی 
تيم از لحاظ نتيجه گيری عایدی مثبی نداشته و حتی ضعيف تر از دوران حضورش زیر نظر 
سپاه نتيجه گرفته است.تراکتور در پایان هفته سيزدهم و البته با 11 بازی و کسب تنها 18 

امتياز در رتبه هشتم ليگ برتر قرار دارد.
در همي��ن حال پيشکس��وت فوتبال تبریز گفت: کس��انی که بضاعت 
مالی دارند در فوتبال نگرش��ی مثل کش��ورهای عربی دارند و این اصلًا 
خ��وب نيست.اس��ماعيل حلالی در خصوص اخ��راج مصطفی دنيزلی از 
تراکت��ور اظه��ار داش��ت: خيلی در جری��ان این تغييرات نيس��تم، اما با 
ش��ناختی که از فوتبال تبریز دارم باید بگویم که ش��رایط خوب نيست و 
ب��ه نظ��رم باید به دنيزلی فرصت می دادند. حت��ی یک نيم فصل هم به او 
فرصت داده نش��د و این درحالی اس��ت که مس��ؤولان باش��گاه همواره 
می گفتن��د ک��ه هيچ مش��کلی بين ما وجود ن��دارد، اما این تغيير و تحول نش��ان می دهد 
تنش هایی بين آنها وجود داش��ته اس��ت. وی تصریح کرد: تيم ه��ای پرطرفدار در ایران 
معمولًا چنين شرایطی دارند و بعد از اینکه دو سه بازی نتيجه نمی گيرند، مدیران برای 
اینکه از زیر فش��ار دربيایند، مربی را تغيير می دهند. مس��ئله دیگر که برایم سؤال است 
چرا احد ش��يخ لاری باید جانش��ين دنيزلی باشد؟ او خيلی س��ال است که کار مربيگری 
نکرده و تصميم درس��تی اتخاذ نشده اس��ت. اميدوارم که جایگزین بهتری برای دنيزلی 
بياورند. از این جهت می گویم آمدن ش��يخ لاری مناس��ب نيست، چرا که او چندین سال 

است مربيگری نکرده و از فضای فوتبال دور است.

قط�ع کمک ه�ای وزارت نفت به باش�گاه های فوتبال 
زیرمجموعه باعث ش�ده تا شرایط 3 باشگاه پرهوادار و 
جنوبی کشورمان بغرنج تر از هر زمان دیگری شود و اگر 

اتفاقی رخ ندهد، شاید فردا دیر باشد.
در ابلاغيه جدیدی که چندی پيش از س��وی وزارت نفت 
صادر شد، هرگونه کمک به تيم های فعال در حوزه حرفه ای 
زیرمجموعه این وزارتخانه، ممنوع اعلام ش��د. این مس��اله 
باعث شد تا کمک مالی به تيم هایی نظير نفت آ بادان، پارس 
جنوبی و نفت مسجدسليمان از کمک های دولتی به صورت 
کلی محروم شوند و باید تا پایان آذرماه تکليفشان مشخص 
ش��ود. ادامه این مش��کلات قطعا آینده این باش��گاه ها را به 
خط��رات زیادی مواجه خواهد ک��رد.از طرف دیگر، مجلس 
شورای اسلامی هم چند سال قبل طرحی را تصویب کرد که 
بر اساس آن دولت حق هزینه کردن برای ورزش حرفه ای را 
ندارد. این تصميم که پيش از این در مجلس هم مصوب شده 

بود، صدای سایر تيم ها را هم درآورد. این قانون در حالی در 
کشور ما تصویب و اجرایی شد که اصولا باشگاه ها هيچ راه 
درآمدزایی برای خود ندارند و به نظر می رسد که اتخاذ این 
تصمي��م و تصویب این قانون ب��دون، قابليت بازبينی جدی 
دارد. با تصميم اتخاذ ش��ده از س��وی وزارت نفت وضعيت 
تيم های پرهواداری مثل نفت آبادان، نفت مسجدس��ليمان و 
حتی پارس جنوبی جم نامش��خص اس��ت. این تيم ها یا باید 
واگذار ش��وند که در ش��رایط موجود بعيد به نظر می رس��د 
خریداری داش��ته باش��ند یا اینک��ه باید ب��زودی برای خود 
اسپانس��ر فراهم کنند که با وضعيت موجود، ناش��دنی است. 
ای��ن تصميم، عملا تيم هاي نفتی فوتبال کش��ور را دچار بن 

بستی کرده که راه حلی برای آن به نظر نمي رسد.
عل��ی في��روزی از پيشکس��وتان فوتب��ال آب��ادان در 
گفت وگوی��ی عن��وان ک��رد: "نمی دانم چ��را ناگهان چنين 
مس��اله ای عنوان ش��د و با این باش��گاه ها اینطور برخورد 
کردن��د. نفت آبادان، نفت مسجدس��ليمان و پارس جنوبی 
تيم هایی هستند که مردم با آنها زندگی می کنند. چرا وزیر 
نفت ناگهان تصميم گرفت که این تيم ها را از زیرمجموعه 
وزارت نف��ت خ��ارج کن��د؟ آی��ا کار کارشناس��ی در این 
خصوص انجام ش��ده اس��ت؟ ورزش در این مناطق باعث 

می ش��ود م��ردم و جوان��ان از انحراف دور ش��وند اما این 
تصمي��م نه تنها به فوتبال بلکه به خيلی از زمينه های دیگر 
در کشور ما ضربه خواهد زد. الان این جوانان کجا بروند؟ 
این کار کارشناسی شده نبود و باید ابتدا زمان می دادند تا 
بخ��ش خصوصی ب��ه ورزش ورود کند ن��ه اینکه تيم ها و 
مردم را در اس��ترس قرار دهند. این مس��اله باعث می شود 
که قشر جوان در این مناطق ضربه بخورد و آسيب ببيند."

در این بين جالب اینجاس��ت که وزارت نفت پاس��خی به 
ابهام��ات ای��ن تصميم جنجالی و عجيب نداده و مش��خص 
نيس��ت تکليف ای��ن تيم ها چه خواهد ش��د. از طرف دیگر، 
نمایندگان مردم آبادان، مسجدس��ليمان و شهر جم تاکنون 
قدم مثبتی برای حل مش��کلات این تيم ها برنداشتند که این 
مس��اله بلاتکليفی را بيشتر از هر زمان دیگری کرده است. 
مش��خص نيس��ت چرا نمایندگان مردم در مجلس که باید 
دغدغ��ه حل مش��کلات حوزه های انتخابيه خود را داش��ته 
باشند، برای کمک به این باشگاه ها پيشقدم نمی شوند. شاید 
بهتر اس��ت که بيژن نامدار زنگن��ه وزیر نفت طرحی برای 
کم��ک به این باش��گاه های پرهوادار ب��ه زیرمجموعه خود 
ارائ��ه ده��د چرا که با وضعيت موجود، این باش��گاه ها توان 

ادامه مسير تا پایان فصل را ندارند.

باشگاه هاي نفتی فوتبال در آستانه سقوط؛ 

یک نفر به داد تیم هاي پرطرفدار برسد!

کارنامه وزارت ورزش قابل دفاع نیست
مدیرعامل پیش�ین باش�گاه اس�تقلال با انتقاد از رویه وزارت ورزش و فدراسیون 
فوتبال، گفت: اداره کنندگان فدراسیون دستگاه های نظارتی را از فیفا می ترسانند 

تا بتوانند قانون گریزی کنند.
اميررضا واعظ آش��تيانی اظهارداش��ت: متوليان ورزش کش��ور تفاوت بين نظارت و 
دخالت را درس��ت نمي دانند و به اش��تباه تصور مي کنند اگر در امور فدراس��يون فوتبال 
نظارت داشته باشند از سوی فيفا دخالت تلقی شده و فوتبال ما را تعليق مي کنند. متاسفانه 
اداره کنندگان فدراسيون نيز با سوء استفاده از این وضعيت فدراسيون را با سليقه خودشان 
اداره مي کنند و تا صحبت نظارت مي شود مي گویند اگر دخالت شود فيفا فوتبال را تعليق 
مي کند. آقایانی که در فدراس��يون حضور دارند یک »فيفا هراس��ی« راه انداخته اند تا هر 
زمان بخواهند با ابزار فيفا، اهداف خودشان را پيش ببرند.واعظ آشتيانی خاطرنشان کرد: با 
استفاده از همين فضا، آقایان در فدراسيون قوانين جاری و ساری کشور را نادیده گرفته و 

اقدام به استخدام و  استفاده از افرادی مي کنند که طبق قوانين نباید به کار گرفته شوند. 


